

《单词百科:insite是什么意思?insite怎么发音?insite的解释和用法》

英语单词insite是什么意思?insite怎么读?insite怎么发音?简答网为您整理了insite的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



insite的意思

1、abbr.Intel software index and technology exchange 英特尔软件索引与技术交换;

insite的双语例句

1、Dickson Sezto is the founder and CEO of INSITE Asset Management Group Ltd.

司徒文聪先生是盈石资产管理有限公司的创始人兼执行总裁（CEO）。

2、Simulation software Wireless InSite, ray-tracing method and the theory of consistency are used to design the simulation experiment of wireless communication channel in typical indoor environment.

结合Wireless InSite仿真软件，应用射线跟踪法和一致性理论，设计了典型室内环境的

无线信道传播仿真试验。

3、 But Chris Falkenberg, now head of Insite Security in New York, says it is more likely Congress will move to reimburse local and state police for protective security costs.

不过，现任纽约驻地保安公司负责人的克里斯托弗.法尔肯伯格认为，更有可能的是，由国会报销地方和州警察部门的安全警卫费用。

4、 Last year, Dell added to its cloud capabilities when it bought boomi, which helps move software applications to the cloud, and insite one, which offers cloud-based medical archiving.

去年，戴尔通过收购boomi和insite one，提升了自个的云计算能力，前者可协助软件应用迁移至云内，后者则提供了基于云的医疗存档。

5、 The brief analysis on the characteristics of port engineering project are made in the paper. The main measures for lowering the cost of port project are also proposed in it by summing up the experiences of insite construction and management.

简要分析港口工程项目的特点，并通过现场施工管理经验的总结，提出港口项目在施工过程中降低成本的主要措施。

以上是简答网为您整理的insite怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于insite的用法、insite的释义、insite的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/insite>